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دريچه

رئیس دانشگاه علوم پزشكی اهواز هشدار داد :
۹ شهر خوزستان در وضعیت قرمز

رئیس دانشگاه علوم پزشکی اهواز گفت: بیش از سه میلیون 
نفر از مردم خوزستان هم اکنون در مناطقی با وضعیت قرمز 

کرونایی، سکونت دارند.
فرهاد ابول نژادیان در جلسه ستاد استانی مدیریت بیماری 
کرونا که با حضور فرمانداران سراسر استان و مدیران ارشد 
برگزار شد، ضمن ارائه گزارش از وضعیت فعلی شیوع کرونا 
استان  شهر   ۹ کرد:  اظهار  استان،  مختلف  شهرهای  در 
خوزستان به دلیل رعایت نکردن پروتکل های بهداشتی در 
وضعیت قرمز کرونایی قرار گرفتند که جمعیتی بالغ بر سه 

میلیون نفر را شامل می شوند.
و  پیشگیرانه  قاطع،  اقدام  نبود  صورت  در  افزود:  وی 
همکاری های بین بخشی در زمینه کنترل کرونا، در آینده 
شاهد روند صعودی افزایش تعداد مبتلایان به این بیماری 

در استان خواهیم بود.
نظارت  بر  ادامه  در  اهواز  پزشکی  علوم  دانشگاه  سرپرست 
بیشتر بر اماکن ورزشی، بازارچه های محلی، مدارس استان 
استان درخواست  فرمانداران سراسر  از  و گفت:  تأکید کرد 
راستای  در  قانونی  الزامات  رعایت  زمینه  در  که  می شود 
جدی تری  اقدامات  کرونا  بیماری  شیوع  کنترل  و  مقابله 

اتخاذ شود.

تا اطلاع ثانوی ؛
نوسان گیری در بورس ممنوع شد

بورس تهران در اطلاعیه ای نوسان گیری را ممنوع اعلام 
کرد؛ بر این اساس، فروش سهام خریداری شده در همان 

روز امکان پذیر نخواهد بود.
مدیریت عملیات بورس تهران در اطلاعیه ای اعلام کرد: به 
اطلاع کلیه فعالان بازار می رساند، از مورخ ۰۵/ ۰۷/ ۱۳۹۹  
 ۱+t به   ۰+t از  ثانوی، زمان سپرده شدن سهام  تا اطلاع 
نمی باشد.براین  مجاز  روز  معامله  انجام  لذا  می یابد.  تغییر 
اساس فروش سهام خریداری شده در همان روز امکانپذیر 

نمی باشد.

معاون وزير جهاد کشاورزی :
جوجه کُشی با گاز واقعیت ندارد

معاون امور تولیدات دامی وزیر جهاد کشاورزی با تکذیب 
ادعاهای مربوط به معدوم سازی جوجه ها و فروش سهمیه 
سویا و ذرت دولتی در بازار آزاد، گفت: تولیدکنندگان بابت 
این گونه  و  نمی برند  بین  از  را  زنده  موجود  بیشتر،  سود 

شایعه ها برای تخریب صنعت طیور است.
مرغداری  واحد  هزار   ۱۸ اکنون  افزود:  رضایی«  »مرتضی 
در کشور فعال است که اگر یک یا دو واحد تخلفی انجام 

بدهند، نباید آن را به تمامی تولیدکنندگان تعمیم داد.
بدبینی  باعث  بی اساسی  شایعات  چنین  کرد:  اضافه  وی 
مردم به یکدیگر و تولیدکنندگان و همچنین افزایش قیمت 

گوشت مرغ می شود که اقدام نادرستی است.
اینکه  بیان  با  کشاورزی  جهاد  وزیر  دامی  تولیدات  معاون 
تولیدکنندگان وجدان دارند و موجود زنده را بخاطر اندکی 
چنین  که  در صورتی  داشت:  اظهار  نمی برند،  بین  از  سود 
تخلفاتی توسط تعداد اندکی واحد تولیدی صورت گیرد به 
طور قطع این موضوع در حدی نیست که در بازار مرغ و 

قیمت آن تاثیر داشته باشد.
کاهش  شاهد  اخیر  روز   ۱۲ در  اینکه  به  اشاره  با  رضایی 
قیمت گوشت مرغ در بازار بوده ایم، تصریح کرد: اگر چنین 
تخلفاتی در سطح وسیع انجام شده است، پس این همه مرغ 

از کجا تامین و در فروشگاه ها و مغازه ها عرضه می شود.
وی اضافه کرد: گوشت مرغ به اندازه کافی تولید می شود و 
کمترین نوسان قیمت را در روزهای اخیر وجود داشته است.

معاون امور تولیدات دامی وزیر جهاد کشاورزی درباره انتشار 
فیلمی مبنی بر خودخواری طیور، گفت: خودخواری طیور یا 
بیماری »کانیبالیسم« یک بیماری روانی طیور است که در 
برخی واحدهای تولیدی ممکن است در اثر کمبود پروتئین، 
کمبود نمک، زیادی نور، کم خوراکی، کمبود تغذیه و اشتباه 

در روند پرورش رخ دهد.
به  را  به همنوع خواری مرغ ها  فیلم مربوط  انتشار  رضایی 
و  دانست  غیرمستند  مکان،  و  زمان  نبودن  دلیل مشخص 
افزود: این بیماری به هیچ وجه بیماری عفونی نیست که 

بخواهد آلودگی عفونی در سطح مرغداری ها ایجاد کند.
معاون تولیدات دامی وزیر جهاد کشاورزی درباره ادعاهای 
اثر معدوم سازی جوجه  افزایش قیمت طیور در  مربوط به 
ها در ابتدای فروردین ماه امسال، گفت: معدوم سازی جوجه 
واحد  تعدادی  توسط  امسال  ماه  فروردین  در  روزه  یک 

تولیدی برای جلب توجه بود.
رضایی اظهارداشت: مدت زمان پرورش طیور گوشتی ۴۵ 
روز است، بنابراین تاثیری در قیمت فعلی گوشت مرغ ندارد.

در روزهای اخیر در فضای مجازی ادعا شده بود که بسیاری 
سویای  تا سهمیه  کنند  می  ریزی  جوجه  ها،  مرغداری  از 
و  گاز خفه می کنند  با  را  بگیرند. سپس جوجه ها  را  دولتی 
سویا و ذرت سهمیه ای را در بازار آزاد می فروشند که سود 

آن چند برابر بزرگ کردن جوجه هاست.

نگاه روز

وزير آموزش و پرورش :
 ابتلا به کرونا نداشته ايم!

محسن حاجی میرزایی گفت: دانش آموزانی هستند که پیش از 
بازگشایی مدارس به کرونا مبتلا شده اند و ابتلای آنان ارتباطی 

به بازگشایی مدارس نداشته است.
محسن حاجی میرزایی وزیر آموزش و پرورش در پاسخ به این 
سوال که آمار دانش آموزان مبتلا به کرونا چه تعداد است، گفت: 
هیچ گزارش رسمی مبنی بر ابتلای دانش آموزان در مدارس 

پس از بازگشایی مدارس از تاریخ ۱۵ شهریورماه وجود ندارد.
وزیر آموزش و پرورش تصریح کرد: البته هستند دانش آموزان 
بازگشایی  از  افراد جامعه پیش  زیر ۱۸ سالی که مانند سایر 
ارتباطی به  آنان  ابتلای  مدارس به کرونا مبتلا شده اند ولی 
بازگشایی مدارس نداشته و ابتلای دانش آموزان در گزارش های 
بهداشت  وزارت  گزارش های  در  و  پرورش  و  آموزش  وزارت 

نیامده است.

سخنگوی سازمان سنجش :
مهلت انتخاب رشته تمديد شد

مهلت  تمدید  از  کشور  آموزش  سنجش  سازمان  سخنگوی 
انتخاب رشته کنکور سراسری ۹۹ خبر داد.

فاطمه زرین آمیزی سخنگوی سازمان سنجش آموزش کشور 
اظهار داشت: مهلت انتخاب رشته آزمون سراسری سال ۱۳۹۹ 

تا پایان روز دوشنبه ۷ مهرماه تمدید شد.
وی افزود: اطلاعیه رشتههای جدید هم برای انتخاب رشته 
داوطلبان تا پایان امشب در سایت سازمان سنجش قرار خواهد 
گرفت و داوطلبان لازم است نسبت به مشاهده این رشته ها و 

در صورت تمایل انتخاب آنها اقدام کنند.
به گفته سخنگوی سازمان سنجش آموزش کشور، رشته های 
جدید کنکور سراسری روز چهارشنبه دوم مهرماه برای انتخاب 

داوطلبان در سایت سنجش قرار گرفته بود.
زرین آمیزی اظهار داشت: تاکنون ۲۴۳ هزار و ۲۷۸ نفر نسبت 

به انتخاب رشته اقدام کرده اند.
فرایند انتخاب رشته کنکور سراسری برای یک میلیون و ۱۲ 
هزار و ۶۳۲ داوطلب مجاز از ساعت ۲۰ چهارشنبه دوم مهرماه 

در سایت این سازمان آغاز شد که تا ۲ روز دیگر تمدید شد.

رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس :
نگران ريزش  شاخص بورس نباشید

اقتصادی مجلس گفت: سهامداران نگران  رئیس کمیسیون 
ریزش های اخیر شاخص و قیمت ها نباشند؛ چون بهای سهام 

شرکت ها دوباره صعودی خواهد شد.
محمدرضا پورابراهیمی گفت: هفته آینده کمیسیون اقتصادی 
مجلس، لایحه حذف قانون منع ارزش افزوده را تصویب و به 
صحن علنی مجلس می دهد تا با نهایی شدن قانون مبارزه با 
قاچاق کالا و ارز و با این دو اقدام اساسی، ۹۰ درصد مشکلات 
واحدهای تولیدی و شامل حوزه های بانکی، بیمه ای، مالیاتی و 

عدم ثبات قیمت ها حل شود.
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس ادامه داد: همچنین با توجه 
به سهم ۹۰ درصدی بانک ها در تحریم های اقتصادی ، اصلاح 

قانون بانکداری در دستور کار قرار گرفته است.
این نماینده مجلس با اشاره به طبیعی بودن نوسان قیمت ها 
در بازار سهام ، افزود: در این میان هر روز بیش از هزار و ۵۰۰ 
میلیارد تومان نقدینگی ایجاد می شود که می توان از طریق 
بنابراین  کرد.  مرتفع  را  شرکت ها  مشکلات  همه  فرابورس، 
سهامداران نگران ریزش های اخیر شاخص و قیمت ها نباشند. 

چون بهای سهام شرکت ها دوباره صعودی خواهد شد.

رئیس اتحاديه فروشندگان میوه :
گرانی کاهو ربطي به مرغ ندارد

رئیس اتحادیه فروشندگان میوه می گوید: تقاضا برای خرید کود 
مرغی از سوی کشاورزان بیشتر است اما اینکه کمیاب شدن 
این نوع کود قیمت تمام محصولات کشاورزی از جمله کلم 
و کاهو را گران کند؛ این طور نیست. قیمت کلم و کاهو در 

بازار معقول است.
هفته گذشته محمد حسن افشار، عضو هیات مدیره تولیدکنندگان 
قارچ خوراکی دلیل افزایش قیمت این کالا را نایاب شدن کود 
مرغی عنوان کرد. برخی از فعالان بازار می گویند با نایاب شدن 
کود مرغی قیمت انواع میوه و سبزیجات گران خواهد شد. آیا 

مرغ کاهو و کلم را هم گران کرده است؟
در همین حال رئیس اتحادیه فروشندگان میوه درباره وضعیت 
تولید کلم و کاهو گفت: کود حیوانی از کود شیمیایی بهتر است 
و تقاضا برای خرید این نوع کود از سوی کشاورزان بیشتر است 
محصولات  تمام  قیمت  مرغی  کود  کمیاب شدن  اینکه  اما 
کشاورزی از جمله کلم و کاهو را گران کند؛ این طور نیست. 

قیمت کلم و کاهو در بازار معقول است.
اسدا... کارگر افزود: اکنون قیمت کلم سفید بین دو تا چهار هزار 
تومان است. کلم قرمز هم بین سه تا پنج هزار تومان است. 
کاهو نیز با قیمت سه هزار و ۵۰۰ تومان تا پنج هزار تومان 
فروخته می شود. کاهو پیچ نیز بین چهار هزار تومان تا شش 

هزار تومان است.

تا اطلاع ثانوی ؛
مرز شلمچه مسدود شد

تا  شلمچه  بین المللی  مرز  گفت:  خرمشهر  ویژه  فرماندار 
اطلاع ثانوی مسدود است و زائران به سمت مرز شلمچه 

حرکت نکنند.
مرز  کرد:  اظهار  خرمشهر  ویژه  فرماندار  حیدری  محمد 
زائران  و  است  مسدود  ثانوی  اطلاع  تا  شلمچه  بین المللی 

به سمت مرز شلمچه حرکت نکنند. 
و  عراق  کشور  مسؤولین  اعلام  براساس  داد:  ادامه  وی 
برحسب تدابیر ستاد مرکزی اربعین و ستاد ملی کرونا امسال 
مرزهای استان خوزستان و کل مرزهای جمهوری اسلامی 

ایران پذیرای مسافرین اربعین نمی باشد.
فرماندار ویژه خرمشهر گفت: امسال به دلیل شرایط موجود 
مرز شلمچه  در  و هیچ دستگاه خدمت رسانی  موکبی  هیچ 
مرز  در  مردم  عموم  اساس  همین  بر  و  شد  نخواهد  برپا 
شلمچه حضور پیدا نکنند. وی عنوان کرد: هر فرد یا گروه 
و یا کاروانی که به قصد عزیمت به عراق در مرز شلمچه 

حضور پیدا کند به محل مبدأ بازگردانده می شود.

خودرو  واردکنندگان  انجمن  دبیر  دادفر  مهدی 
مورد  در  مجلس  نمایندگان  طرح  از  انتقاد  با 
مشروط  گونه  این  اظهارداشت:  خودرو،  واردات 
قطعه  صادرات  مقابل  در  خودرو  واردات  کردن 
مورد قبول ما نیست، در حال حاضر ما به کدام 
خودرویی  اصلا  ما  می کنیم،  صادر  قطعه  کشور 
که قابلیت صادراتی داشته باشد تولید نمی کنیم، 
به  را صادر کنیم،  آن  بخواهیم قطعان  که حال 
تنها  را  موضوع  طرح هایی  چنین  می رسد  نظر 

پیچیده تر می کند.
جمعی از نمایندگان مجلس به تازگی طرحی را 
تحویل هیئت رئیسه داده اند با نام »طرح تحول 
این  اساس  بر  و صنعت خودروی سبک«،  بازار 
طرح واردات خودرو مشروط به صادرات خودرو و 

قطعه آزاد می شود.
در ماده ۱۸ این طرح آمده است: »هر فرد حقیقی 
و  خودرو  صادرات  شرط  به  می تواند  حقوقی  یا 
تمام  خودرو  واردات  به  نسبت  خودرو،  قطعات 
یا  بنزینی  یا واردات خودروی  برقی و هیبریدی 
گازسوز با برچسب انرژی C و بالاتر و شاخص 
گواهی های  براساس  بالاتر  و  ستاره  سه  ایمنی 
استاندارد معتبر، معادل ارزش مالی صادرات خود 

اقدام کند.«
به  اشاره  با  زاوه کارشناس صنعت خودرو  فربده 
صادرات  ازای  به  خودرو  مشروط  واردات  اینکه 
در  مجلس  گفت:  بود،  نخواهد  عملی  قطعه 
صنعت  و  بازار  ساماندهی  اسم  به  که  طرحی 
را  بندی  چنین  کند،  تصویب  می خواهد  خودرو 
مهم  مسئله  اما  گنجانده،  واردات  مورد  در  نیز 
خودرو  واردات  برای  شرایط  الان  که  است  این 
مهیا نیست، زیرا که کشور در تنگای شدید ارزی 
قرار گرفته و برای واردات کالا های اساسی نیز 
مشکل وجود دارد، بنابراین چنین چیزی اجرای 

آن الان صلاح نیست.
ارزی  محدودیت های  اگر  حتی  حال  افزود:  وی 
وجود  قطعه  صادرات  توانایی  بگذاریم،  کنار  را 
ندارد، ما می خواهیم به عراق یا سایر کشور هایی 
که خودرو های ما آن جا وجود دارد، صادرات را 
انجام دهیم، در اینجا چند مشکل وجود دارد، اولا 
عراق به عنوان بازار صادراتی اول خودرو، قطعه 
اگر به میزان یک میلیارد دلار نیز به آن کشور 
صادرات شود، دوباره با انجام صادرات معکوس 
همان قطعه ها به کشور قاچاق می شود و تنها در 
این بین یک میلیارد از دارایی های ارزی کشور 

به تاراج می رود.
زاوه اظهار داشت: دوما بعد از سال ۹۷ که صنعت 
مشکلات  با  شد،  تحریم  آمریکا  توسط  خودرو 
مواد  تهیه  برای  امروز  و  شدیم  روبرو  شدیدی 
اولیه با مشکلات زیادی روبرو هستیم، به طوری 
که هزاران خودرو در پارکینگ های ایران خودرو 
و سایپا به دلیل کمبود قطعات ناقص هستند و 
حال  داد،  تحویل  مشتری  به  را  آن ها  نمی توان 

چگونه است که قطعه سازان نیز می خواهند در 
چنین شرایطی به صادرات فکر کنند.

این کارشناس صنعت خودرو اضافه کرد: در حال 
حاضر وضعیت صنعت قطعه سازی بحرانی است 
یا  متوسط  و  قطعه سازان کوچک  از  بسیاری  و 
تعطیل و ورشکسته شده اند، یا اینکه در وضعیت 
بسیار بدی قرار دارند و بسیاری از خطوط تولید 
آن ها قدیمی شده که نیاز به اورهال و بازسازی 
دارد، بنابراین ما در نیاز های داخلی خود مانده ایم 
از چین هستیم،  به دنبال واردات قطعه  تماما  و 
بنابراین در چنین اوضاعی صادرات قطعه محلی 

از اعراب ندارد.
بازار  ساماندهی  حل  راه  اینکه  به  اشاره  با  وی 
نیز  خودرو  داد:  ادامه  نیست،  واردات  خودرو، 
و  تورم  افزایش  دلیل  به  بازار ها  سایر  مانند  به 
حل  راه  و  افتاده  روز  و  حال  این  به  نقدینگی 
کنترل آن نیز در دست خود دولت است، بنابراین 
مورد  اقتصادی  غلط  سیاست های  که  زمانی  تا 
گذشته  در  که  اقداماتی  از  و  نگیرد  قرار  اصلاح 

به  امیدی  انجام شده، عبرت گرفته نشود، هیج 
بهبود و اصلاح نیست.مهدی دادفر دبیر انجمن 
نمایندگان  از طرح  انتقاد  با  واردکنندگان خودرو 
داشت:  اظهار  خودرو،  واردات  مورد  در  مجلس 
این گونه مشروط کردن واردات خودرو در مقابل 
حال  در  نیست،  ما  قبول  مورد  قطعه  صادرات 
حاضر ما به کدام کشور قطعه صادر می کنیم، ما 
اصلا خودرویی که قابلیت صادراتی داشته باشد 
تولید نمی کنیم، که حال بخواهیم قطعات آن را 
طرح هایی  چنین  می رسد  نظر  به  کنیم،  صادر 

موضوع را تنها پیچیده تر می کند.
از  خودرو  واردکنندگان  انجمن  افزود:  وی 
مدام  شد،  ممنوع  خودرو  واردات  که  زمانی 
پیگیری می کند که این امر مرتفع شود و حتی 
خود  گانه   ۱۱ پیشنهادات  نوبت  چندین  طی 
برای آزادسازی واردات خودرو را نیز به دولت 
این  در  اراده ای  متاسفانه  اما  ایم،  داده  ارائه 
زمینه وجود ندارد، این در حالی است که هنوز 
گمرک  پارکینگ  در  که  خودرو هایی  تکلیف 
مشخص  نیز  نشده  ترخیص  و  کرده  رسوب 
از  شده  هزینه  برایشان  خودرو ها  این  نیست، 
خودرو  خودروی  باید  آن ها  و  خریداران  جیب 

بگیرند. تحویل  را 
دادفر ادامه داد: درحالی که آلودگی هوا یکی از 
معضلات جدی کشور به حساب می آید، ممنوع 
کردن واردات خودرو های هیبریدی و برقی باید 
آزاد شود بدون هیچ گونه شرط و شروطی، چرا 
که امروز بسیار به آن نیاز است، از سوی دیگر 
عملا  کرده،  تهیه  مجلس  که  طرحی  این  با 
ممنوعیت واردات را برای مدت طولانی رسمی 
بازار  نفع  به  عنوان  هیچ  به  این  و  کرد  خواهند 
را  آن  وضعیت  امروز  که  کشورمان  خودروی 

مشاهده می کنید، نیست.

دبیر انجمن واردکنندگان خودرو :

خودروييباقابلیتصادرکردنتولیدنمیکنیم

يک فعال سیاسی :

انقلابي بودن با گرفتن دناپلاس همخواني ندارد

رئیس اتاق اصناف ايران :

50 هزار واحد صنفی در حال تعطیلی هستند

نايب رئیس اتحاديه نمايشگاه داران خودرو :

همه چیز در بازار به دلار ختم می شود

مسیر  می رفتید،  بالا  کمر  و  کوه  از  رأی  دو  برای  که  زمانی   
کوهستانی و صعب العبور نبود؟

یک فعال سیاسی اصولگرا، گفت: سوالی که نسبت به نمایندگان 
انقلابی در ذهن تداعی می شود این است که نمایندگان بفرمایند 
باید  مسئولان  و  نمایندگان  انقلابی،  فرهنگ  و  شیعه  تفکر  در 

هم تراز مردم باشند یا هم ردیف اشراف و اغنیا؟
وهاب عزیزی فعال سیاسی و تحلیلگر اصولگرا در واکنش به خبر 
دریافت نیم بها و اقساطی خودروی دنا پلاس از سوی نمایندگان 
مجلس، گفت: خبر واگذاری خودرو دناپلاس بصورت اقساطی، با 
قیمت کاملا انقلابی و خارج از نوبت به نمایندگان مجلس آن هم 
در شرایطی که مردم با افزایش روزافزون و روند صعودی قیمت 
خودرو مواجه هستند، فضای رسانه ای کشور را در شوک فرو برد.

نیز  آن  شایعه  حتی  و  طرحی  چنین  شدن  مطرح  داد:  ادامه  وی 
جای تامل دارد، ولی جای تعجب ندارد. از این جهت جای تعجب 
ندارد که نمایندگان مجلس یازدهم با رای حداقلی و بازی سازی 
وارد مجلس شدند، نه اقناع مردم و مشارکت حداکثری. این ها از 
پشتوانه آرای قوی برخوردار نیستند و به احتمال زیاد در آینده باز 

هم شاهد رفتارهای این شکلی باشیم.
عزیزی در ادامه اظهار داشت: اما چرا معتقدم که این مساله جای 
تامل دارد؟ از این جهت که این عزیزانی که با شعار انقلابی گری 
تب  تا  می کردند  پیشه  صبر  اندکی  حداقل  شده اند،  مجلس  وارد 
شعارشان فروکش کند. بعد آن روی سکه را رو می کردند. اما چنان 

عجول و مشتاق خدمت بودند که فرمایش مقام معظم رهبری را 
نیز فراموش کردند. رهبری فرموده بودند که اگر خودتان ماشین 

دارید، از ماشین اداری استفاده نکنید.
وی ادامه داد: عذر بدتر از گناه، توجیه غلط این رفتار تبعیض آمیز 
دفاع  مقام  در  مجلس  رئیسه  هئیت  محترم  سخنگوی  است. 
است  گفته  مجلس  نمایندگان  به  دناپلاس  خودرو  واگذاری  از 
است  اعتراف کرده  و  وزرا هستند«  تراز  »نمایندگان مجلس هم 
اختیار  در  آنچنانی  دولتی  خودروی  چندین  وزرا  از  کدام  هر  که 
نمایندگان هم  است که  نتیجه گیری کرده  این طریق  از  و  دارند 
مستحق داشتن خودروی دنا از نوع پلاس آن هستند. در پاسخ به 
را سرزنش کردند که  باید گفت عجب استدلالی! کودکی  ایشان 

چرا لباست را خیس کرده ای؛ لباس کثیف برادرش را نشان داد!
دبیرکل جبهه جهادگران ایران اسلامی در ادامه بیان داشت: باید از 
هیئت رئیسه مجلس سوال کنیم که اگر به زعم شما وزرا بیت المال 
را »حیف و میل« یا میل و بعدش حیف می کنند، چه کسی باید 
بر آن ها نظارت کند؟ پس وظیفه نظارتی مجلس چه زمانی و در 
کجاها کاربرد دارد؟ سوال دیگری که مطرح می شود این است که 
هیئت رئیسه مجلس شفاف سازی کند که؛ آیا وعده این خودروها 
را قبل از برگزاری انتخابات هیئت رئیسه به نماینده ها داده بودند یا 

بعد از انتخابات جهت قدردانی بوده است؟ یا هیچکدام.
تداعی  انقلابی که در ذهن  نمایندگان  از  افزود: سوال دیگر  وی 
می شود این است که نمایندگان بفرمایند در تفکر شیعه و فرهنگ 

انقلابی نمایندگان و مسئولان باید هم تراز مردم باشند یا هم ردیف 
به شما  را  تراز  و  شأنیت  این  اینکه چه کسی  و  اغنیا؟  و  اشراف 

داده است؟
این فعال سیاسی اصولگرا در واکنش به سخنان یکی از نمایندگان 
که گفته بود خودروی شاسی بلند نیاز داریم، گفت: زمانی که برای 
دو رأی از کوه و کمر بالا می رفتید، مسیر کوهستانی و صعب العبور 
نبود؟ سرنا و بوق شعار خدمت شماها پیش از انتخابات گوش فلک 
برای همان خدمتی که  بود و الان  آورده  به ستوه  را  ا...  و خلق 
وعده اش را دادید، بر مردم منت می گذارید که سرکشی به حوزه 

انتخابیه زحمت و هزینه دارد؟
وی در پایان اظهار داشت: مایه تاسف فراوان است که برخی در 

مساله نمایندگی مجلس تنها در بخش جهیزیه آن مانده اند.

رئیس اتاق اصناف ایران گفت: تعطیلی هزار واحد صنعتی و بیش 
نتیجه بی توجهی به خواسته  تشکل ها و  از ۵۰ هزار واحد صنفی 

بخش خصوصی است.
سعید ممبینی در دیدار فعالان بخش خصوصی با گزینه پیشنهادی 
وزارت صنعت، معدن و تجارت که در اتاق بازرگانی ایران برگزار 
و  رزم حسینی تشکر می کنم که در شرایط خاص  از  شد، گفت: 
وضعیت حاکم بر محیط کسب و کار و وزارت صمت این مسئولیت 
خطیر را پذیرفته اند و امیدوارم با کسب رای اعتماد در انجام امور 

محوله موفق باشند. 
با توجه  ایران بیان داشت: در چند سال اخیر  اتاق اصناف  رئیس 
به تاکیدات مقام معظم رهبری و توجه بیشتر به حوزه تولید اینکه 
چقدر در این امر اقدام عملی و نتایج عملی حاصل شده دوستان 
درگیر مطلع هستند، اما باید اشاره کرد که بخش بازرگانی مورد بی 
توجهی قرار گرفته است و اگر بپذیریم که بازرگانی موتور محرک 
تولید است، باید توجه بیشتری به این بخش شود، به خصوص با 

توجه به شرایطی که امروز از نظر اقتصادی بر کشور حاکم است. 
بخش  وسیع  بسیار  جمعیت  یک  با  اصناف  اینکه  بیان  با  وی 
بازرگانی داخلی را عهده دار هستند، گفت: متاسفانه در شبکه توزیع 
بروز  به  منجر  بعضا  اقداماتی  و  تصمیمات  که  هستیم  آن  شاهد 
هیچ  بدون  را  مسائل  این  و  می شود  تجارت  حوزه  در  تنش هایی 
دلیلی به اصناف نسبت می دهند، در حالی که اصناف علیرغم تمام 

این بی مهری ها توانسته اند، در کنار دولت مسائل را حل کنند. 
ممبینی اظهار داشت: لذا ما انتظار داریم که برنامه هایی که شما 
ارائه می دهید، روشنگر این باشد که در آینده نزدیک ما چه توقعی 

از وزارت صمت خواهیم داشت . 
رئیس اتاق اصناف ایران گفت: وقتی امروز می شنویم بالغ بر هزار 
مورد از صنایع ما تعطیل و یا در آستانه تعطیلی هستند و بالغ بر 
۵۰ هزار واحد صنفی در کشور در حال تعطیلی هستند یا تعطیل 
شده اند، لذا عواملی مثل تامین اجتماعی، عدم تامین نقدینگی و 

نرخ گذاری دستوری بر آن تاثیر گذار بوده است. 

وی بیان داشت: برخلاف آنچه در شعار گفته می شود توجه کافی 
به نقش تشکل ها نمی شود و لذا انتظار داریم تا در این بخش توجه 

بیشتری شود و شاهد بهبود شرایط اقتصادی باشیم.

اینکه  بیان  با  تهران  داران خودرو  نمایشگاه  اتحادیه  رئیس  نایب 
قیمت ها در بازار خودرو حبابی شده و غیرواقعی است، گفت: بازار 
خودرو به دلیل نوسان های شدید و غیرواقعی قیمتی در رکود کامل 

بوده و هیچ خرید و فروشی انجام نمی شود.
»نعمت ا... کاشانی« افزود: این روزها همه چیز در بازار خودرو به 
دلار ختم می شود و نوسانات قیمتی آن تعیین کننده قیمت هاست.

وی بیان داشت: همان طور که قیمت دلار در بازار واقعی نیست و 
رئیس کل بانک مرکزی نیز به این موضوع اشاره داشته، قیمت ها 

در بازار خودرو حبابی شده و غیرواقعی است.
کاشانی خاطرنشان کرد: اکنون هیچ قیمتی برای خودروها در بازار 
وجود ندارد، چون فروشنده و در نتیجه خریداری وجود ندارد و همه 

منتظرند تا شاید تعدیلی در نرخ دلار ایجاد شود.
وی ادامه داد: در این میان، ارائه قیمت های غیرواقعی در سایت ها 

و کانال های تلگرامی، واتساپی و اینستاگرامی بر این مساله دامن 
زده است.

نایب رئیس اتحادیه نمایشگاه داران خودرو تهران تاکیدکرد: اعلام 
تکمیل حدود ۶۰ هزار دستگاه خودروی ناقص مانده دو خودروساز 
بوده است که  اخیر  امیدوارکننده روزهای  تنها خبر  بزرگ کشور، 
می تواند به کاهش نوسانات قیمتی در این آشفته بازار کمک کند.

وابستگی  داخلی،  خودروهای  می شود  اعلام  هرچند  گفت:  وی 
زیادی به مواد و تجهیزات خارجی ندارند، اما در حقیقت، این دلار 
است که به عامل اصلی تعیین کننده قیمت در این بازار تبدیل شده 
است و امید می رود نرخ آن در هفته های آینده دست کم به یک 

ثبات نسبی برسد.
کاشانی، تاثیر نرخ ارز در بازار خودروهای مونتاژی و خارجی را بدتر 
به مراتب  افزود:  قیمت های  و  از خودروهای داخلی توصیف کرد 

غیرواقعی تری را در بازار این خودروها شاهد هستیم.
وی با تاکید بر اینکه گرانی ها به نفع هیچ کس نیست، اضافه کرد:  
پیش از این، صاحب یک خودروی پژو ۲۰۶ کارکرده با قیمت ۳۵ 
خودروی  اضافه  تومان  میلیون   ۱۰ با  می توانست  تومان،  میلیون 
اما این روزها همان خودرو با قیمت حبابی ۱۳۵  خود را نو کند، 
نو  برای  اضافه  تومان  میلیون   ۱۰۰ به  دست کم  تومانی،  میلیون 
افزایش  هرچند  اضافه کرد:   صنفی  مقام  این  دارد.  نیاز  شدن 
پیش  تعادل  سمت  به  را  بازار  این  می تواند  خودروسازان  عرضه 
ببرد و برنامه هایی نظیر فروش فوری و فروش اعتباری همراه با 
قرعه کشی خودروسازان، تقاضاهای کاذب را در این بازار کم کرده، 
اما همه این عوامل در مقابل بی ثباتی نرخ ارز شانه خم می کنند و 
به نظر می رسد پیش از هر چیز باید سیاست گذاران به فکر ایجاد 

ثبات هرچند نسبی در این بازار باشند.
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